
ZAPISNIK 

SA 2. REDOVNE SJEDNICE SKUPŠTINE 
SAMOBORSKOG ŠPORTSKOG SAVEZA 2016. 

2. redovna sjednica Skupštine Samoborskog športskog saveza održana je 29. prosinca 2016. 
godine u 19,00 sati, u prostorijama predvorja Sportske dvorane Samobor, Andrije Hebranga 26a. 

Sjednici su bili nazočni predstavnici Skupštine SŠS-a: 

R.B. ČLANICA SKUPŠTINE PREDSTAVNIK ZAMJENSKI 

1. Atletski klub Samobor 2007. Gordana Kosmat  

2. Društvo za športsku rekreaciju Samobor Ivica Bezjak  

3. Gimnastički klub Samobor Martina Bublić  

4. HPD Japetić Antun Pavlin  

5. Judo klub Profectus Samobor Damir Frlić  

6. Judo klub Samobor Josip Šančić  

7. Karate klub Bregana Goran Romić  

8. Karate klub Samobor Davor Cipek  

9. Karate klub Mladost Liljana Šurbek Bošnjak  

10. Košarkaški klub Samobor Miro Kelečić  

11. Motocross klub Marović Dragutin Marović  

12. Nogometni klub Bregana Renato Tančak  

13. Nogometni klub Galgovo Damir Žitković  

14. Nogometni klub Klokočevac Ilija Rimac  

15. Nogometni klub Samoborski Otok Zdravko Šprajc  

16. Nogometni klub Rakov Potok Krunoslav Grubiša  

17. Nogometni klub Zrinski Mladen Vlahović  

18. Orijentacijski klub Japetić Franjo Budi  

19. Rukometni klub Rudar Darijo Gaća  

20. Rukometni klub Mladost 09 Andreja Ternjej  

21. STKI „Samobor i Sv. Nedjelja“ Viktor Jozić  

22. Streličarski klub Samobor Lana Koller Fundelić  
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23. Stolnoteniski klub Samobor Krunoslav Znika  

24. Šahovski klub Samobor Žarko Adamek  

25. Športski auto klub Samobor Antun Laušin  

26. Športski plesni klub Samobor Anita Matijaščić Matijaščić Marko 

27. Športsko ribolovno društvo Samobor Dražen Martić  

28. Taekwondo klub Samobor Boris Makarun  

29. Teniski klub Samobor 1890 Vlado Bašić  

30. Ustanova Sportski objekti Samobor Vladimir Čerkez  

31. Ženski rukometni klub Samobor Hrvoje Frankić  

 

Ostali nazočni: 

1. Grad Samobor – Upravni odjel za društvene djelatnosti  Juro Horvat 
2. Radio Samobor        Edi Kirshenheuter 
3. Naš Samobor       Milivoj Marton 
4. Glasnik Samobora i Svete Nedelje    Kruno 
5. Tajnica Samoborskog športskog saveza    Marijana Radek 

     

U radno predsjedništvo po prijedlogu Mire Kelečića jednoglasno su izabrani  Davor Cipek i 
Dragutin Marović. Sjednicom je predsjedavao predsjednik Miro Kelečić. 

Zapisnik na sjednici vodila je Marijana Radek. 

Nakon pozdrava članovima Skupštine nazočnima na 2. redovnoj sjednici Skupštine, 
predsjednik Miro Kelečić predložio je predstavnicima u Skupštini izbor Komisije za verifikaciju 
mandata. 

Javnim glasovanjem jednoglasno je usvojena odluka o izboru Komisije za verifikaciju mandata u 
sastavu: 

 

1. Dario Gaća – Rukometni klub Rudar – predsjednik komisije 

2. Vladimir Čerkez (Ustanova SOS) 

3. Hrvoje Frankić – Ženski rukometni klub Samobor 
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Članovi Skupštine javnim su glasovanjem, jednoglasno za ovjerovitelje zapisnika ove 2. redovne 
Skupštine Samoborskog športskog saveza izabrali: Martina Bublić (GK Samobor) i Mladen 
Vlahović (NK Zrinski). 

Nakon stanke, u kojoj su članovi Komisije za verifikaciju mandata izvršili uvid u evidencijske 
listiće nazočnih i drugu priloženu potrebnu dokumentaciju, podnijeli su izvješće Skupštini, te 
konstatirali da od ukupno 37 članova Skupštine Samoborskog športskog saveza, predstavnike 
na 1. redovnoj sjednici Skupštine imaju 31 član Samoborskog športskog saveza.  

Zamjenske predstavnike za 1. redovnu sjednicu Skupštine odredile su sljedeće članice 
Samoborskog športskog saveza: 

- Umjesto Anite Matijaščić predstavnik ŠPK Samobor je Marko Matijaščić  

Članovi Skupštine javnim su glasovanjem donijeli jednoglasnu odluku kojom prihvaćaju 
navedene zamjenske predstavnike članova Skupštine na 2. redovnoj sjednici Skupštine 
Samoborskog športskog saveza u 2016.  

Ukupno je navedeno 31 glas od mogućih 37 glasova. 

Slijedom navedenog konstatira se da na 2. redovnoj sjednici Skupštine SŠS-a u 2016. 
prisustvuje dovoljan broj članova s pravom glasa za donošenje pravovaljanih odluka. 

Za donošenje pravovaljanih odluka potrebna je većina glasova nazočnih predstavnika članova 
Skupštine SŠS-a, što znači 16 glasova od ukupno nazočnih 31 glasa. 

Članovi Skupštine SŠS-a javnim su glasovanjem, jednoglasno, prihvatili izvješće Komisije za 
verifikaciju mandata koji je podnio gosp. Dario Gaća 

Nakon izvješća Komisije za verifikaciju mandata, predsjednik Miro Kelečić predložio je članovima 
Skupštine SŠS-a dnevni red sjednice kako je predloženo u pozivu za sjednicu. 

D N E V N I   R E D: 

 
 

1. Otvaranje skupštine i izbor radnih tijela 

-  Radnog predsjedništva 
-  Verifikacijske komisije 
-  Zapisničara 
-  Dva ovjerovitelja zapisnika 
2. Izvješće Komisije za verifikaciju mandata 
3. Verifikacija zapisnika s 1. izvanredne sjednice Skupštine Samoborskog športskog saveza 
održane 15. travnja 2016. godine. 
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4. Odluka o izlasku TK Stars iz Programa JP u sportu Grada Samobora 
5.  Usvajanje I. izmjena i dopuna Programa Javnih potreba u sportu Grada Samobora 2016. 
godine  
6. Usvajanje Kategorizacije sportskih grana Samoborskog športskog saveza 2017 - 2019 
7. Usvajanje unutarnjih akata Samoborskog športskog saveza 
8. Usvajanje  i donošenje Financijskog plana Samoborskog športskog saveza za 2017. godinu 
9. Pitanja, prijedlozi i ostale informacije. 

 

Članovi Skupštine SŠS-a  za rad na 2. redovnoj sjednici Skupštine u 2016. jednoglasno su javnim 
glasovanjem prihvatili dnevni red kako je predloženo u pozivu. 

Točke 1. i 2. iz predloženog dnevnog reda u pozivu, 1. redovne sjednice Skupštine Samoborskog 
športskog saveza u 2016. već su prema unaprijed navedenom odrađene, te dalje slijedi tijek 
sjednice. 

 

Ad 3. 

Predsjednik gosp. Miro Kelečić je naveo da pod točkom 3. dnevnog reda potrebno je verificirati 
zapisnik s 1. izvanredne sjednice Skupštine Samoborskog športskog saveza održane 15. travnja 
2016. godine. 

Članovi Skupštine jednoglasno su, javnim glasovanjem, donijeli odluku o verifikaciji zapisnika sa 
sjednice Skupštine Samoborskog športskog saveza održane 15. travnja 2016 godine prema 
tekstu priloženom u materijalima za 2. redovnu sjednicu Skupštine Samoborskog športskog 
saveza u 2016. godini. 

 
Ad 4. 

Predsjednik Miro Kelečić je naveo kako je pod točkom 4. Dnevnog reda prijedlog Izvršnog 
odbora za izglasavanje izlaska Tenis kluba Stars iz Programa JP u sportu Grada Samobora za 
2016. 

Obzirom da su utvrđeni slabiji rezultati u radu kluba, broju natjecatelja i članova u sportskoj 
udruzi TK Stars te izostanak natjecatelja kluba sa službenih natjecanja  Hrvatskog teniskog 
saveza kao i Teniskog saveza Zagrebačke županije,  Izvršni odbor Samoborskog športskog saveza 
donosi Prijedlog Skupštini SŠS-a Odluke o izlasku Tenis kluba Stars iz Programa sufinanciranja  JP 
u sportu Grada Samobora za 2016. godinu iz razloga što ne udovoljava osnovnim kriterijima 
vrednovanja za sufinanciranje rada i djelovanja udruge u sportu Grada Samobora. 

Predsjednik otvara raspravu. 

Za raspravu nije se javio niti jedan član Skupštine. Predsjednik stavlja na glasanje odluku o 
izlasku Tenis kluba Stars iz Programa JP u sportu Grada Samobora za 2016. godinu koja je  
usvojena jednoglasno. 
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Kako gore navedenom odlukom gosp. Igor Kos više nije član Skupštine predsjednik Verifikacijske 
komisije ponovo za daljnji tijek sjednice utvrđuje stanje i kvorum članova sjednice te navodi da 
od 36 članova skupštine ukupno prisutno 31 član Skupštine. 

 
Slijedom navedenog konstatira se da na 2. redovnoj sjednici Skupštine SŠS-a u 2016. 
prisustvuje dovoljan broj članova s pravom glasa za donošenje pravovaljanih odluka. 

Za donošenje pravovaljanih odluka potrebna je većina glasova nazočnih predstavnika članova 
Skupštine SŠS-a, što znači 16 glasova od ukupno nazočnih 31 glasa. 

 
 

Ad. 5. 
 

Pod točkom 5. dnevog reda predsjednik upoznaje članove Skupštine s prijedlogom za usvajanje 
I. izmjena i dopuna Programa Javnih potreba u sportu Grada Samobora 2016. godine te isti 
prezentira Skupštini. 

Otvara raspravu. 

Za raspravu se javio gosp. Jozić koji moli da se u budućim Programima Javnih potreba u sportu 
Grada Samobora sport osoba s invaliditetom odvoji kao zasebna pozicija. 

Predsjednik prima na znanje zamolbu. 

Članovi Skupštine jednoglasno su, javnim glasovanjem, usvojili I izmjene i dopune Programa JP u 
sportu Grada Samobora za 2016 po predloženom materijalu za Skupštinu. 

 
 

Ad. 6. 
 
Pod točkom 6. dnevog reda predsjednik upoznaje članove Skupštine s prijedlogom za usvajanje  
Kategorizacije sportskih grana Samoborskog športskog saveza 2017 – 2019 te isti prezentira 
Skupštini. O ovoj točki dnevnog reda bilo je I prije rasprava te su usvojeni svi amandmani na isti. 

Otvara raspravu. 

Za raspravu se nije javio niti jedan član Skupštine. 

Članovi Skupštine jednoglasno su, javnim glasovanjem, usvojili Kategorizaciju sportskih grana 
Samoborskog športskog saveza 2017 – 2019. po predloženom materijalu za Skupštinu. 
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Ad. 7. 
 
Pod točkom 7. dnevnog reda predsjednik upoznaje članove Skupštine s prijedlogom za usvajanje  
unutarnjih akata Samoborskog športskog saveza. 
 
Predsjednik navodi da je po potrebi i naputku Ministarstva financija potrebno donijeti odluke i 
unutarnje akte kod svih udruge u sportu ako isti nisu doneseni i usvojeni. 
Otvara raspravu. 

Za raspravu se nije javio niti jedan član Skupštine. 

Članovi Skupštine jednoglasno su, javnim glasovanjem, usvojili Unutarnje akte Samoborskog 
športskog saveza po predloženom materijalu za Skupštinu. 

 
Ad. 8. 

 
Pod točkom 8. dnevnog reda predsjednik upoznaje članove Skupštine s prijedlogom Financijskog 
plana Samoborskog športskog saveza za 2017. Godinu. 
Tajnica Marijana Radek obrazložila je Financijski plan Saveza i upoznala predstavnike udruga s 
pravilima donošenja istog. Samoborski športski savez u sljedećoj će godini raspolagati s 5 
milijuna i 800 tisuća kuna što je za 200 tisuća kuna više u odnosu na rebalansirani proračun za 
ovu godinu. Najviše od toga, gotovo 4 milijuna kuna, namijenjeno je održavanju treninga i 
natjecanja za oko 4 tisuće samoborskih sportaša i to je za oko 220 tisuća kuna više u odnosu na 
ovu godinu. Povećane su i stavke za sportske manifestacije, za 20-ak tisuća kuna, sportska 
rekreacija će se poticati s 30-ak tisuća kuna više no u ovoj godini, a u sportski proračun uvedena 
je i stavka “Izdavački programi” kojom će se nastojati pomoći klubovima pri izdavanju njihovih 
publikacija. 
Predsjednik otvara raspravu. 

Za raspravu se nije javio niti jedan član Skupštine. 

Članovi Skupštine jednoglasno su, javnim glasovanjem, usvojili Financijski plan Samoborskog 
športskog saveza za 2017. godinu. 

Ad. 9  

 
U točki razno Predsjednik  Samoborskog športskog saveza Miro Kelečić zaključio je da je ova 
godina bila iznimno uspješna za samoborski sport, a istaknuo je i dvije nedavne masovne akcije, 
“Noćnu utrku Grada Samobora” koja je vraćena na Trg i u centar grada, “Velika srca trče”, ali i 
“Sportsko srce Samobora” u koje se uključio cijeli samoborski sportski svijet. Pohvalio je i 
aktivnosti Turističke zajednice koja prepoznaje kvalitetne akcije Športskog saveza. Nije zaboravio 
ni sportsku infrastrukturu koja je u ovoj kalendarskoj godini postala bogatija za novu sportsku 
dvorani pri Osnovnoj školi Samobor.  
Predsjednik daje riječ svojim podpredsjednicima gosp. Maroviću i gosp. Cipeku koji pozdravljaju 
nazočne i žele im puno sportskog uspjeha u sljedećoj godini. 
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Gosp. Cipek zahvaljuje svima na suradnji i smatra da je 2016. godina bila sportski izuzetno 
uspješna godina i godina u kojoj se osim sportskih rezultata pokazalo da sportaši imaju veliko 
humanitarno srce jer su uspješno proveli humanitarnu akciju “Sportsko srce Samobora” te 
prikupili preko 100 kutija hrane i higijenskih potrepština koje su donirane 94 obitelji iz svih Župa 
Grada Samobora. Također, dodaje da Samoborski sportski savez posluje u skladu sa svim 
promjenama zakona, pravilnika i uredbi koje su donesene tijekom protekle dvije godine I može 
potvrditi da je ured Samoborskog športskog saveza jedan od uređenijih u Hrvatskoj po 
provođenju istih. 
 
Skupštinare je pozdravio u ime Grada i gradonačelnika gosp. Kreše Beljaka gradski resorni 
pročelnik Juro Horvat ponovivši i ovaj put da Samobor u odnosu na broj svojih stanovnika 
najviše izdvaja za sport na području cijele Zagrebačke županije te zahvalio sportskim radnicima 
koji ulažu trud u uključivanje mladih u sport ne zaboravivši pritom ni roditelje koji su u tome 
važna karika. Čestitao je svim sportašima na uspjesima koje su ostvarili u 2016. godini i 
napomenuo da je ove godine osigurano 585.000 kn više za sport, sportska infrastrukturu te 
sportska uspjehe i nagrade za 2017. godinu. 
 
 
Gosp. Kelečić je poželio svima sve najbolje u daljnjem radu I ostvarenju sportskih rezultata. 
 
Sjednica je završena u 20,00 sati. 
 
Zapisnik je pohranjen u arhivi tajništva Samoborskog športskog saveza. 
 

    Zapisničar:         Predsjednik: 
 

Marijana Radek, dipl.oec.      Miro Kelečić 
 
 

 
 
 

Ovjerovitelji zapisnika: 
 

1. Martina Bublić   __________________ 
 

   2. Mladen Vlahović   __________________ 
 
 

 

 


